
NARKOTIKAS LATVIJĀ: VAI VARAM 
KO LABĀKU PAR SUŅU REIDIEM?

Diskusiju vada: 
Dmitrijs Golubevs



Narkotikas jauniešu vidū: tendences, pieejamība
Kaitējums un regulējums
Izplatības mazināšana un kontrole



Smēķēšana



Smēķēšana



Smēķēšana



Alkohols



Alkohols



Nelegālās narkotikas



Nelegālās narkotikas







Pārdozēšana Latvijā



Narkotiku kaitējums
Visas narkotikas ir kaitīgas

Dažas ir kaitīgākas par citām

Vai regulējums atbilst 
kaitējumam?



Kriminālatbildība
Lietotājs: noziedznieks vai pacients?

Kriminālatbildība (nemaz nerunājot par cietumu) uz 
ilgu laiku sabojā dzīvi jauniešiem

Bailes saukt medicīnisko palīdzību un policiju

Noslogo policiju

Varbūt lietošanu dekriminalizēt?



Prohibīcijai raksturīgās parādības
Aizvien stiprākas narkotikas

Sintētiskie maisījumi

Kas notiktu, ja atsevišķas narkotikas legalizētu?



Kā mazināt narkotiku lietošanu?
Izplatības mazināšana un kaitējuma mazināšana

Kā mazināt uzsākšanu?

Kontroles pasākumi. Tiesiskie un psiholoģiskie suņu reidu 
aspekti

Kā varētu labāk palīdzēt uzvarēt atkarību?





Vai Latvijas politika
narkotiku jomā ir efektīva?



Parunāsim
Artjoms Baharevs, ārsts narkologs, bērnu psihiatrs
Artūrs Zvejsalnieks, Zvērināts advokāts
Edijs Klaišis, OPEN radošo centru dibinātājs
Tu. Jā, Tu!

Moderators: Dmitrijs Golubevs, IT eksperts

profectus.lv


